
Anteckningar förda vid möte med Laholms Bridgeklubbs styrelsen 20220112

Närvarande: Ola Ström, Lennart Norberg, Thomas Knutsson, Gunilla Johansson, Eva Lena
Glimne, Gunnar Alexandersson och Mona Joleby

1. Ola hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Dagordningen godkändes.

3. Diskussion om hur vi på bästa sätt ordnar bridgekvällarna under rådande pandemi. Vi
beslöt att återgå till fikaservering vid varje bord. Viktigt att vi blir sittande och lyssnar på
tävlingsledaren så att onödig trängsel inte uppstår. Nya restriktioner kan komma och då
kanske nya beslut måste tas och styrelsen måste snabbinkallas.

4. Tävling

Om möjligt ska Silvertävling 12 februari och Guldtävling 19 mars genomföras. Avgiften för
guldtävlingen sätts till 500 kr.

Vi avvaktar med att ta några beslut gällande om KM-lag måste ställas in eller ej.

Spelare i DM lag och Hallandsserien ska vara eller bli antingen representationsmedlem eller
klubbmedlem.

Ekonomi

Klubbens ekonomi är god.

Lokal/Material

Gunnar ansvarar

Utbildning

Svenska bridgeförbundet erbjuder onlinekurs med start 20 februari 2022
(https://www.svenskbridge.se/onlinekurs)

Mer om medlemsrekrytering diskutera på nästa möte.

Etikutbildning, med hjälp av tävlingsledarna som vid varje tisdags och onsdagstävling tar upp
någon liten fråga som rör regler.

Fadderbridge ska diskuteras vid nästa möte.

IT/Information

Gunilla ansvarar för eventuella förändringar som måste göras gällande restriktioner fram till
nästa styrelsemöte.

Trivsel



Högtalaranläggning på Hökagården är installerad.

Hallandsbridgeförbund

Lennart berättade om en Workshop som förbundet hade haft, bland annat om olika
tävlingsformer.

5. 80 års jubileum blir den 27 augusti.

6. Nästa styrelsemöte den 9 mars kl.16.30. Eventuellt kommer styrelsen att ha möte
tidigare om det kommer nya restriktioner.

Dag som ovan

Mona Joleby Ola Ström

Sekreterare ordförande


